
 

Zápis z 5. zasedání Zastupitelstva obce Mokrá-Horákov 
ze dne 29. 3. 2023 konaného v zasedací místnosti  

Obecního úřadu Mokrá-Horákov, Mokrá 207 

 
Přítomni:   dle prezenční listiny 

Zapisovatel:   Ing. Ivan Charvát  

Ověřovatelé:   Ing. Vojtěch Rejnuš, Mgr. Veronika Kršková 

Návrhová komise:  Ing. Barbora Švehlová, Ing. Filip Malota 

 

Původní návrh programu:  

 

1. Zahájení, schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu, 

jmenování zapisovatelky zápisu 

2. Program rozvoje obce Mokrá-Horákov na období 2020 – 2025 – návrh aktualizace č. 1 

3. VZ podlimitní na dodavatele Rekonstrukce elektrorozvodů a slaboproudých rozvodů 

v ZŠ Mokrá-Horákov, Mokrá 352, 664 04 Mokrá-Horákov (návrh na uzavření 

smlouvy o dílo) 

4. Návrh na zhodnocení volných finančních prostředků uložených na běžných 

bankovních účtech obce 

5. Rozpočtové opatření č. 2/2023 

6. Pozemková agenda 

6.1 Prodej části pozemku pod garáží p. č. 610/2 v k. ú. Mokrá u Brna (dle GP pozemek 

p. č. 610/102 v k. ú. Mokrá u Brna o výměře 35 m²) – návrh na uzavření kupní 

smlouvy (František Gerda) 

7. Plnění usnesení č. 36/2/ZO/2022 (zpráva o výsledku jednání obce s obchodní 

společností Českomoravský cement, a.s. a zástupci vlastníků RD v lokalitě Příhon) 

8. Návrh na zpracování zprávy o uplatňování územního plánu obce Mokrá-Horákov, 

návrh na schválení určeného člena/členky zastupitelstva obce ke spolupráci 

s pořizovatelem při projednávání a tvorbě územně plánovací dokumentace obce, návrh 

na schválení pořizovatele zprávy o uplatňování územního plánu 

9. Informace o veřejných zakázkách realizovaných prostřednictvím rozpočtu obce 

10. Informace starosty obce 

11. Diskuze 

12. Závěr 

 

1. Zahájení, určení zapisovatelky zápisu, schválení programu, volba návrhové komise, 

volba ověřovatelů zápisu 

 

Zasedání Zastupitelstva obce Mokrá-Horákov bylo zahájeno v 18:00 hodin. Pozvánka na 5. 

zasedání Zastupitelstva obce Mokrá-Horákov byla podle § 93 odst. 1 zákona o obcích 

zveřejněna na úřední desce Obecního úřadu Mokrá-Horákov v souladu se zákonem po dobu 

nejméně 7 dni, a to od 22. 3. 2023 do 29. 3. 2023, současně byla pozvánka zveřejněna i na 

„elektronické úřední desce“. Dále pan starosta z prezenční listiny přítomných členů 

zastupitelstva obce konstatoval, že je přítomno 14 členů zastupitelstva obce (z celkového 

počtu 15), nepřítomná Ing. Kateřina Rubínová, takže zastupitelstvo obce je usnášeníschopné 

(§ 92 odst. 3 zákona o obcích). Dále všechny přítomné upozornil, že z jednání zastupitelstva 

bude pro potřeby zápisu pořizován zvukový záznam. Současně připomněl, že v případě 

záznamu pořizovaného přítomnými fyzickými osobami nesou pořizovatelé odpovědnost za to, 



aby dalším zpracováním, popř. šířením nedošlo k zásahu do osobních nebo osobnostních práv 

třetích osob. Pan starosta Ing. Matyáš Charvát sdělil, že provedením zápisu byl pověřen Ing. 

Ivan Charvát, tajemník obecního úřadu.  

 

Ing. Ivan Charvát upozornil na platný Jednací řád Zastupitelstva obce Mokrá-Horákov ze dne 

20. 2. 2019, zejména na ustanovení Čl. XV. Organizačně technické záležitosti zasedání 

zastupitelstva obce, pořizování zápisu ze zasedání a obsahu zápisu, termínu pro vyhotovení a 

ověření zápisu a uložení zápisu na obecním úřadu, možnosti podání námitek k zápisu a formě 

vypořádání těchto námitek. Současně požádal členy zastupitelstva obce, že pokud budou chtít 

zaznamenat dle odst. h) stanoviska, připomínky, dotazy a vystoupení, tak aby o toto požádali, 

v opačném případě budou k diskuzi v rámci projednávání jednotlivých bodů zaznamenávány 

pouze jména řečníků. V závěru poukázal na tvorbu a ověření zápisu z posledního 4. zasedání 

zastupitelstva obce, zveřejnění zápisu a přehledu přijatých usnesení na webových stránkách a 

uložení na sekretariátu starosty.  

 

Členy návrhové komise byli navrženi Ing. Barbora Švehlová, Ing. Filip Malota. K návrhu 

nebyly vzneseny žádné připomínky. Zeptal se, zda nominovaní souhlasí. Nominovaní 

souhlasili. 

 

Usnesení č.66/5/ZO/2023 

Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje členy návrhové komise Ing. Barboru 

Švehlovou a Ing. Filipa Malotu. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 14 hlasů 

Proti: 0    

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato. 

 

Ověřovateli zápisu byli navrženi Mgr. Veronika Kršková a Ing. Vojtěch Rejnuš. K návrhu 

nebyly vzneseny žádné připomínky. Zeptal se, zda nominovaní souhlasí. Nominovaní 

souhlasili. 

 

Usnesení č. 67/5/ZO/2023 

Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje ověřovateli zápisu Mgr. Veroniku 

Krškovou a Ing. Vojtěcha Rejnuše.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 14 hlasů 

Proti: 0    

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato. 

 

Pan starosta Ing. Matyáš Charvát seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s 

pozvánkou předanou členům zastupitelstva obce a v souladu s informací zveřejněnou na 

úřední desce. Příloha č. 1. Starosta Ing. Matyáš Charvát navrhnul, v souladu s doporučením 

rady obce ze dne 28. 3. 2023, rozšířit návrh programu o body č. 9. FC Mokrá-Horákov – 

Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu obce a č. 10. TJ Mokrá-Horákov – Smlouva o 

poskytnutí dotace z rozpočtu obce. Následně přečetl doplněný návrh programu připomínky 5. 

zasedání zastupitelstva obce a zeptal se, zda k tomuto návrhu má někdo z přítomných členů 

zastupitelstva obce připomínku. Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal o návrhu 

usnesení hlasovat.  



Nový návrh programu:   

 

1. Zahájení, schválení programu, volba návrhové komise, volba ověřovatelů zápisu, 

jmenování zapisovatelky zápisu 

2. Program rozvoje obce Mokrá-Horákov na období 2020 – 2025 – návrh 

aktualizace č. 1 

3. VZ podlimitní na dodavatele Rekonstrukce elektrorozvodů a slaboproudých 

rozvodů v ZŠ Mokrá-Horákov, Mokrá 352, 664 04 Mokrá-Horákov (návrh na 

uzavření smlouvy o dílo) 

4. Návrh na zhodnocení volných finančních prostředků uložených na běžných 

bankovních účtech obce 

5. Rozpočtové opatření č. 2/2023 

6. Pozemková agenda 

a. Prodej části pozemku pod garáží p. č. 610/2 v k. ú. Mokrá u Brna (dle GP 

pozemek p. č. 610/102 v k. ú. Mokrá u Brna o výměře 35 m²) – návrh na 

uzavření kupní smlouvy (František Gerda) 

7. Plnění usnesení č. 36/2/ZO/2022 (zpráva o výsledku jednání obce s obchodní 

společností Českomoravský cement, a.s. a zástupci vlastníků RD v lokalitě 

Příhon) 

8. Návrh na zpracování zprávy o uplatňování územního plánu obce Mokrá-

Horákov, návrh na schválení určeného člena/členky zastupitelstva obce ke 

spolupráci s pořizovatelem při projednávání a tvorbě územně plánovací 

dokumentace obce, návrh na schválení pořizovatele zprávy o uplatňování 

územního plánu 

9. FC Mokrá-Horákov – Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu obce  

10. TJ Mokrá-Horákov – Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 

11. Informace o veřejných zakázkách realizovaných prostřednictvím rozpočtu obce 

12. Informace starosty obce 

13. Diskuze 

14. Závěr 

Usnesení č. 68/5/ZO/2023 

Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje program 5. zasedání v doplněném znění. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 14 hlasů 

Proti: 0    

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato. 

 

2. Program rozvoje obce Mokrá-Horákov na období 2020-2025 – návrh aktualizace č. 1 

 

Pan starosta Ing. Matyáš Charvát seznámil členy zastupitelstva s návrhem na aktualizaci 

tohoto strategického dokumentu schváleného zastupitelstvem obce v prosinci roku 2019, 

s aktualizací termínů realizaci stávajících cílů a doplněním nových cílů. Příloha č. 2. 

 

V diskuzi vystoupili: Ing. Vojtěch Rejnuš, Ing. Ivan Charvát, Ing. Barbora Švehlová, Ing. 

Matyáš Charvát. 

 

 

 



Usnesení č. 69/5/ZO/2023 

Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje aktualizaci č. 1 strategického dokumentu 

Program rozvoje obce Mokrá-Horákov na období 2020 – 2025 v předloženém znění. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 14 hlasů 

Proti: 0    

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato. 

 

3. VZ podlimitní na dodavatele Rekonstrukce elektrorozvodů a slaboproudých rozvodů 

v ZŠ Mokrá-Horákov, Mokrá 352, 664 04 Mokrá-Horákov (návrh na uzavření smlouvy 

o dílo) 

 

Pan starosta seznámil přítomné s administrací, zadáním, průběhem a výsledkem veřejné 

zakázky podlimitní na akci, k jejíž částečnému financování byla podána žádost o poskytnutí 

dotace z MF ČR. Příloha č. 3. 

 

V diskuzi vystoupili: Ing. Barbora Švehlová, Ing. Matyáš Charvát. 

 

Pan starosta Ing. Matyáš Charvát představil připravené návrhy usnesení a seznámil s jejich 

obsahem členy zastupitelstva. 

 

Usnesení č. 70/5/ZO/2023 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov bere na vědomí předložený materiál k veřejné 

zakázce podlimitní na dodavatele stavebních prací „Rekonstrukce elektrorozvodů a 

slaboproudých rozvodů v ZŠ Mokrá-Horákov, Mokrá 352, 664 04 Mokrá-Horákov“ 

(rozhodnutí o nejvýhodnější nabídce, návrh na uzavření smlouvy o dílo). 

 

II. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje, že vítězem veřejné zakázky s názvem 

„Rekonstrukce elektrorozvodů a slaboproudých rozvodů v ZŠ Mokrá-Horákov, Mokrá 

352, 664 04 Mokrá-Horákov“ je nabídka firmy V&V ELEKTRO, s.r.o., L. Vojtěcha 76, 

680 01 Boskovice, IČ: 26312972. 

 

III. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje uzavření smlouvy o dílo s vítěznou 

firmou V&V ELEKTRO, s.r.o., L. Vojtěcha 76, 680 01 Boskovice, IČ: 26312972, na 

realizaci stavebních prací v rámci akce „Rekonstrukce elektrorozvodů a slaboproudých 

rozvodů v ZŠ Mokrá-Horákov, Mokrá 352, 664 04 Mokrá-Horákov“ za cenu 

9.798.736,40 Kč bez DPH v předloženém znění a pověřuje starostu obce k podpisu. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 14 hlasů 

Proti: 0    

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato. 

 

4. Návrh na zhodnocení volných finančních prostředků uložených na běžných 

bankovních účtech obce 

 

Pan starosta požádal Ing. Filipa Malotu, člena rady obce k přednesení tohoto bodu. Ing. Filip 

Malota navázal na projednávání návrhu na zhodnocování volných finančních prostředků na 

bankovních účtech obce a poukázal na změny v návrhu vycházející z diskuze a doporučení na 



minulém zasedání, konstatoval, že předložený návrh doporučuje rada obce i finanční výbor.   

Příloha č. 4. 

 

V diskuzi vystoupili: Ing. Matyáš Charvát, Radim Kolář, Filip Malota, Oldřich Drápal, Ing. 

Vojtěch Rejnuš, Ing. Barbora Švehlová, Mgr. Michaela Straková. 

 

Radim Kolář (do zápisu): 

Doporučuji následující rozložení investice: Částku 30 mil. Kč do fondu Monetika, 

profesionální třída, 10 mil Kč na 3 letý TV u J&T BANKA za úrokovou sazbu 5,75%, 5 mil 

Kč na 5 letý TV u J&T BANKA za úrokovou sazbu 5 %. Radim Kolář navrhnul změnu 

návrhu usnesení, a to tak, že v odstavci II. by písmeno b) znělo následovně „uzavřít Smlouvu 

o poskytování bankovních služeb pro právnické osoby a podnikatele prostřednictvím 

Zprostředkovatele s obchodní společností J&T BANKA, a. s., se sídlem Sokolovská 

700/113a, 186 00 Praha 8, IČ: 47115378, zapsanou v obchodním rejstříku u Městského soudu 

v Praze, spisová značka B 1731“ a v odstavci III. takto „Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov 

pověřuje radu obce k převodu finančních prostředků z běžných účtů u ČNB a České 

spořitelny, a.s. do finančních nástrojů dle upraveného návrhu“. 

 

Ing. Filip Malota k tomuto reagoval a odůvodnil předkládaný návrh usnesení. 

 

Oldřich Drápal (do zápisu): 

V řešení rady obce pro zhodnocení volných peněžních prostředků chybí analýza pro výběr a 

tvorbu investičního portfolia, včetně dalších možných variant spolupráce u jiných bankovních 

domů,  či dalších nabídek investičního portfolia od jiných investičních společností.  Tímto 

může předkládaná nabídka působit jako účelově vytvořena, protože je od jednoho 

zprostředkovatele. Dále je její reálný výnos zkreslený. Viz. poznámky členky kontrolního  

výboru ze ZO č. 4. 

 

Ing. Filip Malota reagoval a odůvodnil, proč nebyly vyžadovány další nabídky, poukázal na 

znalost prostředí, časové hledisko a časový dopad na rozhodnutí a efektivitu zhodnocení (výše 

výnosu).  

 

Příchod: Ing. Kateřina Rubínová – 18:53 hodin.  

 

Ing. Barbora Švehlová (do zápisu): 

Vážení zastupitelé, apeluji na Vás, že dle zákona o obcích jsme všichni odpovědni za 

nakládání s obecním majetkem. Našemu novému zastupitelstvu chybí jasná strategie a 

program  PRIORIT na toto volební období. Myslím si, že je rozumné naše naspořené finanční 

prostředky především investovat, jak do projektů, tak do oprav, údržby obecního majetku a 

pokračování začatých projektů. V současné době obec čeká na rozhodnutí o několika dotacích 

a sami nevíme, kolik finančních prostředků bude letos potřeba, např. pro případné 

předfinacování přiznaných dotací.  

 

Pan starosta požádal pana Radima Koláře o formulaci protinávrhu k předloženému usnesení, 

poté, co tak učinil, nechal o tomto návrh usnesení hlasovat. 

 

Návrh usnesení 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov bere na vědomí informace k bodu programu č. 4. 

Návrh na zhodnocování volných finančních prostředků uložených na bankovních účtech obce. 

 



II. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje: 

a) uzavření Rámcové smlouvy rodina INVESTIKA CZK o vydávání a odkupování 

cenných papírů s obchodní společností INVESTIKA, investiční společnost, a.s., se 

sídlem U Zvonařky 291/3, 120 00 Praha 2, IČ: 04158911, zapsanou v obchodním 

rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, pod spisovou značkou B 20668, 

v předloženém znění a pověřuje starostu obce k podpisu, 

b) uzavřít Smlouvu o poskytování bankovních služeb pro právnické osoby a podnikatele 

prostřednictvím Zprostředkovatele s obchodní společností J&T BANKA, a. s., se 

sídlem Sokolovská 700/113a, 186 00 Praha 8, IČ: 47115378, zapsanou v obchodním 

rejstříku u Městského soudu v Praze, spisová značka B 1731. 

III. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov pověřuje radu obce k převodu finančních prostředků 

z běžných účtů u ČNB a České spořitelny, a.s. do finančních nástrojů dle upraveného návrhu.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 1 hlas (Kolář) 

Proti: 1 (Malota) 

Zdržel se: 13  

Usnesení nebylo přijato. 

 

Pan starosta Ing. Matyáš Charvát přednesl návrh usnesení: 

 

Usnesení č. 71/5/ZO/2023 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov bere na vědomí informace k bodu programu č. 4. 

Návrh na zhodnocování volných finančních prostředků uložených na bankovních účtech 

obce. 

 

II. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje: 

c) uzavření Rámcové smlouvy rodina INVESTIKA CZK o vydávání a odkupování 

cenných papírů s obchodní společností INVESTIKA, investiční společnost, a.s., se 

sídlem U Zvonařky 291/3, 120 00 Praha 2, IČ: 04158911, zapsanou v obchodním 

rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, pod spisovou značkou B 20668, 

v předloženém znění a pověřuje starostu obce k podpisu, 

d) uzavření Smlouvy o obstarávání nákupu a prodeje investičních nástrojů s 

obchodní společností Conseq Investment Management a.s., se sídlem Rybná 

682/14, Staré Město, 110 00 Praha 1, IČ: 26442671, zapsanou v obchodním 

rejstříku vedeném Městským soudem v Praze, oddíl B, vložka 7153 v 

předloženém znění a pověřuje starostu obce k podpisu, 

III. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov pověřuje radu obce k převodu finančních 

prostředků z běžných účtů u ČNB a České spořitelny, a.s. do finančních nástrojů dle 

předloženého návrhu a ke zpětnému převodu takto investovaných finančních 

prostředků na běžný účet u České spořitelny, a.s. nebo u ČNB.   

Výsledek hlasování: 

Pro: 11 hlasů 

Proti: 1 (Kolář)    

Zdržel se: 3 (Švehlová, Drápal, Rejnuš)   

Usnesení bylo přijato. 



5. Rozpočtové opatření č. 2/2023 

 

Pan starosta Ing. Matyáš Charvát předal slovo předsedovi finančního výboru Ing. Filipu 

Malotovi, který seznámil členy zastupitelstva s návrhem rozpočtového opatření č. 2/2023. 

Přílohy č. 5. 

 

V diskuzi vystoupili: Mgr. Michaela Straková, Michal Janků. 

 

Usnesení č. 72/5/ZO/2023 

Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje rozpočtové opatření 2/2023, kterým se 

rozpočet navyšuje o částku 800.000,-Kč. Příjmy se navyšují o částku 800.000,-Kč, výdaje se 

navyšují o 800.000,-Kč. Upravený rozpočet po změnách 64.254.900,-Kč.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 15 hlasů 

Proti: 0    

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato. 

 

6. Pozemková agenda 

 

6.1 Prodej části pozemku pod garáží p. č. 610/2 v k. ú. Mokrá u Brna (dle GP pozemek p. č. 

610/102 v k. ú. Mokrá u Brna o výměře 35 m²) – návrh na uzavření kupní smlouvy 

(František Gerda) 

 

Pan starosta seznámil přítomné s materiály k pozemkové agendě, s žádostí pana Františka 

Gerdy o koupi pozemku nově označeného po geometrickém oddělení p. č. 610/102 v k. ú. 

Mokrá u Brna i žádosti o snížení navržené kupní ceny. Rada obce doporučuje prodej za cenu 

dle znaleckého posudku. Příloha č. 6. 

 

V diskuzi vystoupili: Radim Kolář, Ing. Kateřina Rubínová, Ing. Barbora Švehlová. 

 

Pan starosta přečetl návrh usnesení, v průběhu však upozornila Ing. Barbora Švehlová na 

nesoulad specifikace pozemku – čísla parcelního čísla uvedeného v návrhu usnesení a 

v návrhu kupní smlouvy. Vzhledem k tomu, že bylo potřebné toto vyjasnit, pan starosta 

přerušil zasedání na 5 minut. 

 

Přestávka: 19:15 – 19:20 hodin. 

 

Po přestávce pan starosta opět zahájil zasedání, po kontrole podkladů konstatoval, že správné 

označení parcely určené k prodeji je 610/201 a musí dojít k úpravě návrhu údajů ve smlouvě, 

tudíž v návrhu usnesení bude uvedeno, že uzavření kupní smlouvy bude v doplněném znění. 

Poté celý návrh usnesení přečetl: 

 

Usnesení č. 73/5/ZO/2023 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje uzavření kupní smlouvy s Františkem 

Gerdou, trvale bytem Mokrá 342, 664 04 Mokrá-Horákov na prodej pozemku p. č. 

610/201 v k. ú. Mokrá u Brna, který byl oddělen GP č. 885-8/2022 z pozemku p. č. 610/2 

k. ú. Mokrá u Brna o výměře 35 m² za celkovou cenu 135.000,-Kč dle znaleckého 

posudku č. 415/2022 zpracovaného Ing. Martinem Ondrůškem, BA., v upraveném znění. 

 



Výsledek hlasování: 

Pro: 15 hlasů 

Proti: 0    

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato. 

 

7. Plnění usnesení č. 36/2/ZO/2022 (zpráva o výsledku jednání obce s obchodní 

společností Českomoravský cement, a.s. a zástupci vlastníků RD v lokalitě Příhon) 

 

Pan starosta podrobně informoval o průběhu a výsledku společného jednání obce se zástupci 

obyvatel v ulici Příhon a zástupci obchodní společnosti Českomoravský cement formou 

„kulatého stolu“. Příloha č. 7 

 

V diskuzi vystoupili: Ing. Ivo Brzobohatý, Ing. Barbora Švehlová. 

 

Usnesení č. 74/5/ZO/2023 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov bere na vědomí v rámci plnění usnesení č. 

36/2/ZO/2022 zprávu starosty obce o výsledku jednání obce s obchodní společností 

Českomoravský cement, a.s. a zástupci vlastníků RD v lokalitě Příhon. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 15 hlasů 

Proti: 0    

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato. 

 

8. Návrh na zpracování zprávy o uplatňování územního plánu obce Mokrá-Horákov, 

návrh na schválení určeného člena/členky zastupitelstva obce ke spolupráci 

s pořizovatelem při projednávání a tvorbě územně plánovací dokumentace obce, návrh 

na schválení pořizovatele zprávy o uplatňování územního plánu 

Pan starosta požádal Ing. Kateřinu Rubínovou, aby přednesla tuto zprávu. Předsedkyně 

stavební a dopravní komise seznámila přítomné s návrhem na vyhodnocení stávajícího 

územního plánu formou zpracování zprávy o uplatňování územního plánu. Pan starosta 

konstatoval, že rada obce doporučuje schválit určeným členem Ing. Kateřinu Rubínovou. 

Příloha č. 8. 
 

V diskuzi vystoupili: Oldřich Drápal, Ing. Barbora Švehlová. 

 

Oldřich Drápal přednesl protinávrh k přednesenému návrhu usnesení a tento takto odůvodnil: 

Nezávislí navrhují určenou členku zastupitelstva obce ke spolupráci s pořizovatelem při 

projednávání a tvorbě územně plánovací dokumentace obce, Ing. Barboru Švehlovou, protože 

má více zkušeností s územním plánem, zkušenosti v jednání s developery a vzhledem 

k dlouhé době trvalého bydliště v obci zná velice dobře všechny místní detaily území obce. 

 

 Ing. Barbora Švehlová navrhla, aby se o částech usnesení hlasovalo samostatně, po 

odstavcích. Pan starosta tomuto, vhledem k tomu, že toto nebylo rozporováno, vyhověl. 

 

 

 

 



Návrh usnesení: 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje Ing. Barbora Švehlová dle § 6 odst. 5 

písmene f) a § 47 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, ve 

znění pozdějších předpisů (dále jen „stavební zákon“), aby spolupracovala jako určený člen 

zastupitelstva s pořizovatelem při projednávání a tvorbě územně plánovací dokumentace 

obce. 

Výsledek hlasování: 

Pro:4 hlasy (Rejnuš, Drápal, Kolář, Švehlová) 

Proti: 0    

Zdržel se: 11   

Usnesení nebylo přijato. 

 

Usnesení č. 75/5/ZO/2023: 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje Městský úřad Šlapanice, obecní úřad 

obce s rozšířenou působností podle § 6 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb., o územním 

plánování a stavebním řádu, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „stavební zákon“), 

pořizovatelem zprávy o uplatňování územního plánu Mokrá-Horákov na základě §55 

odst. 1 stavebního zákona. 

Výsledek hlasování: 

Pro:12 hlasů 

Proti: 0    

Zdržel se: 3 (Rubínová, Janků, Charvát)   

Usnesení bylo přijato. 

 

Vzhledem k tomu, že část protinávrhu k části návrhu usnesení, původně označená jako I. 

nebyla přijata, zatímco část označená jako II. byla přijata (nově usnesení č. 75/5/ZO/2023), 

nechal pan starosta hlasovat o části původního návrhu označeného jako I. (určený zastupitel 

Ing. Kateřina Rubínová, nově usnesení č. 76/5/ZO/2023). 

 

Usnesení č. 76/5/ZO/2023 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje Ing. Kateřinu Rubínovou dle § 6 odst. 

5 písmene f) a § 47 odst. 1 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním 

řádu, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „stavební zákon“), aby spolupracovala jako 

určený člen zastupitelstva s pořizovatelem při projednávání a tvorbě územně plánovací 

dokumentace obce. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 11 hlasů  

Proti: 4 (Kolář, Drápal, Rejnuš, Švehlová) 

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato. 

 

9. FC Mokrá-Horákov – Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu obce  

Pan starosta přednesl tuto zprávu. Ing. František Mikulášek jako předseda zapsaného spolku 

uvedl možnou podjatost, poté odůvodnil obsah žádosti a předmět využití poskytnuté dotace. 

Příloha č. 9. 

 

V diskuzi vystoupili: Ing. Vojtěch Rejnuš. 

 

 

 



Usnesení č. 77/5/ZO/2023 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace 

z rozpočtu obce s FC Mokrá-Horákov, z.s., IČ: 48481777, se sídlem Horákov 201, 664 04 

Mokrá-Horákov, zastoupeným Ing. Františkem Mikuláškem, předsedou, v předloženém 

znění a pověřuje starostu obce k podpisu. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 14 hlasů 

Proti: 0    

Zdržel se: 1 (Mikulášek)   

Usnesení bylo přijato. 

 

10. TJ Mokrá-Horákov – Smlouva o poskytnutí dotace z rozpočtu obce 

Pan starosta přednesl žádost zapsaného spolku TJ o poskytnutí dotace a podrobně specifikoval 

účel použití. Příloha č. 10. 

 

V diskuzi vystoupili: Radim Kolář, Ing. Matyáš Charvát. 

 

Radim Kolář navrhnul protinávrh k předloženému návrhu usnesení a tento svůj návrh 

odůvodnil: Navýšení dotace o 55.000,-Kč na 420.000,-Kč z důvodu kompenzace navýšení 

ceny za pronájem tělocvičny o 40% v zimním období.  

 

Pan starosta reagoval na návrh pana Radima Koláře s odůvodněním, proč tomuto návrhu 

nevyhovět. Poté nechal pan starosta hlasovat o návrhu pana Radima Koláře (s navýšením 

částky dotace o 55.000,-Kč ve smlouvě). 

 

Návrh usnesení: 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace 

z rozpočtu obce s TJ Mokrá-Horákov, z.s., IČ: 44946414, se sídlem Mokrá 357, 664 04 

Mokrá-Horákov, zastoupeným Ing. Michalem Mílkem, předsedou, v upraveném znění a 

pověřuje starostu obce k podpisu. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5 hlasů (Rejnuš, Drápal, Kolář, Kos, Švehlová)  

Proti: 0    

Zdržel se: 10  

Usnesení nebylo přijato. 

 

Usnesení č. 78/5/ZO/2023 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov schvaluje uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace 

z rozpočtu obce s TJ Mokrá-Horákov, z.s., IČ: 44946414, se sídlem Mokrá 357, 664 04 

Mokrá-Horákov, zastoupeným Ing. Michalem Mílkem, předsedou, v předloženém znění 

a pověřuje starostu obce k podpisu. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 11 hlasů  

Proti: 0    

Zdržel se: 4 (Kos, Kolář, Švehlová, Rejnuš)   

Usnesení bylo přijato. 

 



11. Informace o veřejných zakázkách realizovaných prostřednictvím rozpočtu obce 

 

Pan starosta informoval o veřejných zakázkách malého rozsahu v období od posledního 

zasedání zastupitelstva obce do dnešního dne. Jedná se celkem o 6 zakázek, u nichž je v pěti 

případech uzavřena smlouva, v jednom případě není uzavřena smlouva. 

Příloha č. 11. 

 

Usnesení č. 79/5/ZO/2023 

Zastupitelstvo obce Mokrá-Horákov bere na vědomí informace starosty obce 

k veřejným zakázkám malého rozsahu realizovaným prostřednictvím rozpočtu obce ke 

dni 29. 3. 2023. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 15 hlasů 

Proti: 0    

Zdržel se: 0   

Usnesení bylo přijato. 

 

12. Informace starosty 

Pan starosta informoval o aktuálním dění v obci: 

- Poděkování inventarizačním komisím (předsedům, členům) za práci na inventarizaci 

obecního majetku k 31. 12. 2022. 

- Poděkování za certifikát AFFC. 

- Poděkování všem, kteří se zasloužili o zachování stavebního úřadu v obci.  

- Dne 1. 4. spouštíme terénní pečovatelskou službu v obci, jejímž poskytovatelem je 

Město Šlapanice. Pro více informací pro veřejnost pořádáme přednášku 5. 4. 

v Mediatéce od 17:00.  

- Probíhá revize katastru Mokrá u Brna (zahájeno v roce 2022), od 24. 5. bude zahájena 

i revize k. ú. Horákov, která potrvá až do konce prázdnin 2024. 

- Dohodli jsme se s novým provozovatelem koupaliště na provozu celého areálu pro rok 

2023 s příslibem do dalších let – probíhá zasmluvnění.  

- Získali jsme nájemce do prostor v Domě služeb, kde vznikne dětská skupina pro 12 

dětí – probíhá zasmluvnění, zájemce již má souhlas hygieny, statika a vyřizuje dotaci 

na provoz.  

- Probíhá závěrečná část sběru podkladů k vytvoření klimatického plánu obce pod 

vedením ESF MUNI a MAS Slavkovské bojiště.  

- Další číslo Zpravodaje vyjde do konce 5/2023; uzávěrka je 1. 5. 2023. 

V rámci tohoto bodu vystoupili: Ing. Barbora Švehlová, Mgr. Michaela Straková, Michal 

Janků. 

 

Pan místostarosta informoval o: 

 

- akci „ukliďme Česko“ v sobotu 1. 4. 2023,  

- úpravě zeleně v obci, 

- přípravných pracích na koupališti. 

 



Mgr. Eva Jochecová informovala o plánovaných kulturních akcích, jarmark v neděli 2. 4. 

2023, košt vína v sobotu 15. 4. 2023, zájezdu na Dolní Moravu, zájezdu do Vídně, přípravě 

akcí na 2. pololetí. 

 

Ing. František Mikulášek – akci „A jdem a jedem“ (13. 5. 2023), turnajích přípravek a 

mladších žáků, Dni dětí, závěrem o oslavách 90 let fotbalu v obci. 

 

13. Diskuze 
 

V diskuzi postupně vystoupili:  

 

Ing. Barbora Švehlová (požádala dát do zápisu). 
 

Úvodem poděkovala panu starostovi za vyřešení stížnosti obyvatelů lokality Příhon a za 

pokračování řešení pečovatelské služby v obci. 

 

1. Vznesla dotaz na usnesení 13. schůze RO č.159/13/RO/2023 „Rada obce schvaluje 

uzavření Smlouvy o zajištění výkonu pečovatelské služby s městem Šlapanice“ Co je 

obsahem této smlouvy, kdo je odpovědný za obecní úřad za její plnění?  

 

Odpověděl Ing. Matyáš Charvát, starosta obce. 

 

2. Vznesla dotaz na usnesení 13. schůze RO k bodu č. 8. Město Šlapanice – Smlouva o 

výpůjčce. Návrh usnesení: Rada obce Mokrá-Horákov schvaluje uzavření Smlouvy o 

výpůjčce s Městem Šlapanice, se sídlem Masarykovo náměstí 100/7, 664 51 Šlapanice, IČ: 

00282651, v předloženém znění a pověřuje místostarostu obce k podpisu smlouvy. Pro: 0, 

proti: 3, zdržel se: 1 (Janků) Vyřizuje: Michal Janků Usnesení nebylo přijato. O jakou 

výpůjčku se jednalo? Proč měl smlouvu o výpůjčce podepsat pan místostarosta? V této 

souvislosti bych se ještě chtěla zeptat, zda jsou u nového vedení obce nějak blíže 

specifikovány a rozděleny pravomoci a zodpovědnost starosty a místostarosty?  

 

Odpověděl Michal Janků, místostarosta obce. 

 

3. Vznesla dotaz k 13. schůzi RO v bodu informace starosty, pan starosta informoval o 

schůzce se zájemci o výstavbu RD v lokalitě pod Půllány v Horákově. Zajímalo by nás, o 

jakou výstavbu se jedná? Jaký byl obsah a závěr této schůzky a zda existuje zápis a mohli 

bychom ho obdržet? 

 

Odpověděli Michal Janků, místostarosta obce a Ing. Matyáš Charvát, starosta obce. 

 

4. Vznesla připomínku k 4. schůzi RO k bodu č. 6. VZMR – Dětské hřiště na pozemcích p. č. 

950/1, p. č. 950/3 a p. č. 528/2 v k. ú. Horákov, usnesení č. 168/14/RO/2023: I. Rada obce 

Mokrá-Horákov bere na vědomí nabídky k veřejné zakázce malého rozsahu „Vybudování 

dětského hřiště v Horákově“. II. Rada obce Mokrá-Horákov pověřuje stavební a dopravní 

komisi posouzením předložených nabídek na vybudování dětského hřiště v Horákově z 

hlediska územního plánu a účelu využití dotčených pozemků. III. Rada obce Mokrá-Horákov 

pověřuje ekologickou komisi posouzením  Dovolila bych si připomínku, zda by pro radu obce 

nebylo lepší nejprve mít vyjádření komisí k záměru a potom řešit konkrétní zadání pro 



VZMR. Pan místostarosta již devátým rokem přece připravuje podklady pro VZMR, jezdí na 

školení a semináře, tak ví jak správně postupovat. 

 

Odpověděl Ing. Matyáš Charvát, starosta obce. 

 

5. Vznesla dotaz k 19. schůzi RO k bodu č. 4. Psí výběh na části pozemku p. č. 510/1 v k. ú. 

Mokrá u Brna výběr dodavatele RO schválila VZMR s FLORASERVISEM. Je na psí výběh 

vydané stavební povolení? Kdo bude za provoz a čistotu výběhu a okolí za obec zodpovědný? 

 

Odpověděli Ing. Matyáš Charvát, starosta obce a Michal Janků. 

 

6. Dotaz k 14. schůzi RO k bodu č. 10. V rámci diskuze se členové rady obce věnovali 

přípravě a plánování setkání pro strategickou diskuzi k projektům školního bazénu a 

sportoviště pod Horákovem. Nerozumím výrazu strategickou diskusi nad projekty, které mají 

platné stavební povolení. Dovolím si poznámku, pro nestavbaře, že pro získání stavebního 

povolení je třeba spousty vyjádření, především odborných, takže diskuse má být, jak jsem již 

zmiňovala, při záměru a Ti z Vás, kdo byli v předešlém zastupitelstvu, ví, že tyto projekty 

byly probírány na komisích, se sportovci a hlavně na pracovním jednání zastupitelů. Projekt 

bazénu byl řešen ve spolupráci s panem ředitelem, považujeme toto jako krok zpět. 

Místostarosta měl být u toho, takže nechápu, že už na žádný z těchto projektů není alespoň po 

objektech vypsáno VZMR a stále se jen diskutuje. Obec má finance i platné stavební povolení 

a oba projekty měli všichni ve volebních programech. Ptáme se, co konkrétně brání 

v realizaci?  

Dále Informace starosty a místostarosty Koupaliště: Kdo za obec bude za provoz koupaliště 

zodpovědný? Musím upozornit nové členy rady obce, že mám velice špatné zkušenosti se 

spoluprácí pana místostarosty a nájemci koupaliště. 

 

Odpověděli Ing. Matyáš Charvát, starosta obce, Michal Janků, místostarosta obce, Ing. 

Kateřina Rubínová, Ing. Filip Malota. 

Odchod Ivana Brzobohatá: 20:23 hodin. 

 

Radim Kolář vznesl dotaz k možnosti instalace bankomatu a po odpovědi pana starosty navrhl 

usnesení: 

 

Usnesení č. 80/5/ZO/2023 

I. Zastupitelstvo obce Mokrá - Horákov pověřuje radu obce jednáním s bankami 

provozujících síť sdílených bankomatů (Komerční banka, Moneta, UniCredit Bank a 

Air Bank) ohledně možnosti provozu jejich bankomatu v obci Mokrá-Horákov a 

informováním zastupitelstva obce o výsledku těchto jednání do 30. 6. 2023 

Výsledek hlasování: 

Pro:  13 hlasů  

Proti: 0    

Zdržel se: 1 (Rubínová)  

Nehlasovala: 1 (Brzobohatá) 

Usnesení bylo přijato. 

 

Příchod Ivana Brzobohatá: 20:25 hodin. 



Radim Kolář vznesl připomínku k přílohám k zápisům a usnesením ze schůzí rady obce, které 

jsou uloženy k nahlédnutí na sekretariátu starosty, a navrhnul, aby tyto podklady byly 

zpřístupněny členům zastupitelstva obce umístěním na úložiště zastupitelů. 

 

V diskuzi vystoupili, Ing. Kateřina Rubínová, Ing. Matyáš Charvát, Ing. Ivan Charvát. 

 

Pan starosta vznesl dotaz na tajemníka, zda to v minulém období tímto navrženým způsobem 

řešila rada obce, ten odpověděl, že ne. 

 

V diskuzi dále vystoupili: Mgr. Eva Jochecová, Ing. Matyáš Charvát, Aleš Ryšánek. 

 

Radim Kolář navrhnul usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mokrá - Horákov ukládá radě obce nahrávat všechny přílohy z jednání 

rady obce na diskové úložiště zastupitel.myqnapcloud.com a to i zpětně od 1. schůze Rady 

obce Mokrá-Horákov ze dne 24. 11. 2022. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5 hlasů (Jochecová, Rejnuš, Drápal, Kolář, Švehlová) 

Proti: 1 (Urbánková)   

Zdržel se: 9 

Usnesení nebylo přijato. 

 

Radim Kolář vznesl požadavek, aby na úložiště zastupitelů byly nahrávány návrhy usnesení, a 

to před zasedáním zastupitelstva obce. 

 

V diskuzi vystoupili. Ing. Matyáš Charvát, Ing. Kateřina Rubínová, Mgr. Eva Jochecová, 

 

Radim Kolář navrhnul usnesení. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mokrá - Horákov ukládá radě obce nahrávat návrhy usnesení na 

nadcházející jednání zastupitelstva na diskové úložiště zastupitel.myqnapcloud.com 

Výsledek hlasování: 

Pro:  4 hlasů (Rejnuš, Drápal, Kolář, Švehlová) 

Proti: 1 (Urbánková)   

Zdržel se: 10 

Usnesení nebylo přijato. 

 

V další diskuzi vystoupili: Ing. Filip Malota, Aleš Ryšánek, Ing. Matyáš Charvát, Oldřich 

Drápal.  

 

V diskuzi z hostů vystoupili: 

Ing. Ivo Brzobohatý (doporučil aktualizaci jednacího řádu zastupitelstva obce). 

Ing. Vojtěch Rejnuš (poukázal na pozitivní, že by kontrolnímu výboru pomohlo, pokud by 

měli i členové přístup k podkladům na úložišti).  

 

Pan Jiří Weis (upozornil na bezpečnost při příjezdu do Horákova, kde staví rodinný dům, 

především na nedodržování rychlosti, kvituje umístěný informační radar, přesto by uvítal 

instalaci měřícího radaru, je si vědom legislativních možností, přesto žádá, zda by v tom obce 

http://zastupitel.myqnapcloud.com/
http://zastupitel.myqnapcloud.com/


mohla nějak konat, aby se zde chodci cítili bezpečněji, poukázal i na možnost výstavby 

chodníku).  

 

V diskuzi k této připomínce odpověděli: Ing. Kateřina Rubínová, Michal Janků, Aleš 

Ryšánek, Ing. Matyáš Charvát., Ing. Kateřina Rubínová, Ing. Barbora Švehlová. 

 

Ing. Vojtěch Rejnuš – vznesl dotaz na zpravodaj obce, a zda zde bude zveřejňována rubrika se 

zápisy ze zasedání rady obce a zastupitelstva obce. Pan starosta odpověděl. 

 

Mgr. Michaela Straková – vznesla dotaz, zda se uvažuje v budoucnu s opravou komunikace i 

při průjezdu obcí. Pan starosta odpověděl.  

 

14. Závěr 

Starosta poděkoval členům zastupitelstva i hostům za účast, popřál pěkný večer a ukončil 

zasedání zastupitelstva obce ve 20:50 hodin.  

 

Zapsal:  Ing. Ivan Charvát v.r.  

 

Starosta obce: Ing. Matyáš Charvát v.r.  Místostarosta: Michal Janků v.r. 

 

Ověřovatelé:  Mgr. Veronika Kršková v.r.  Ing. Vojtěch Rejnuš v.r. 

 


